1.

I heard an old, old story, How a Savior came from glory, How He gave His life on Calvary To save a wretch like me;

> 我曾聽過一故事, 救主如何由天降臨, 祂曾捨命在加略山頂, 為救我這罪人;

Victory In Jesus (1)

I heard about His groaning, Of His precious blood's atoning, Then I repented of my sins And won the victory.

> 我聽到祂在呻吟, 流出寶血贖我罪刑, 我即刻悔改歸向神, 祂使我大得勝。

Victory In Jesus
Chorus

O victory in Jesus, My Savior, forever! He sought me and bought me With His redeeming blood;

> 靠主耶穌我救主, 能得勝到永遠, 主慈愛尋找我, 賜我贖罪之恩;

Victory In Jesus

(Chorus)

He loved me ere I knew Him, And all my love is due Him--He plunged me to victory, Beneath the cleansing flood.

> 我深知道祂愛我, 我願全心愛我主, 主寶血已潔淨我, 使我永遠得勝。

2.

I heard about His healing,
Of His cleansing power revealing,
How He made the lame to walk again
And caused the blind to see;

袖曾在世行奇事, 顯出祂的醫治大能, 祂使瘸腿的跳躍行走, 使瞎眼能看見: Victory In Jesus

(2)

And then I cried, "Dear Jesus, Come and heal my broken spirit," And somehow Jesus came and brought To me the victory.

> 我呼求祂: "主耶穌, 來醫治我破碎心靈" 主聽我祈求前來救我, 使我大得勝。

Victory In Jesus
Chorus

O victory in Jesus, My Savior, forever! He sought me and bought me With His redeeming blood;

> 靠主耶穌我救主, 能得勝到永遠, 慈愛尋找我, 賜我贖罪之恩;

Victory In Jesus

(Chorus)

He loved me ere I knew Him, And all my love is due Him--He plunged me to victory, Beneath the cleansing flood.

> 我深知道祂愛我, 我願全心愛我主, 主寶血已潔淨我, 使我永遠得勝。



1. A - way with doubt, a-way with fear, I 不再疑惑不再懼怕,我



know that God is\_ al-ways - near, l 知 道 神 常 在 保 守, 各



lay on Him my ev - 'ry care. For He 樣掛慮我 卸給祂,因祂



For He an-swers ev-'ry pray'r. 因 祂 回 答 我 所 求



some He says "Yes", to others "No". To 有 時 說 "可"有 時說 "否", 祂





His own time and way, I know He 祂 旨 意, 按 祂 時候 主



an-swers ev - 'ry pray'r. 回答 我 所 求。





I'll have for these no anx-ious care, For He 故我 不用 掛慮 憂 愁,因 祂





some He says "Stay", to oth-ers "Go". In 有 時 說 " 留 ",有 時說 " 去 " 照



His own time and way, I know He 祂 旨 意, 按 祂 時候 主



Whisper a Prayer 微聲禱告 1.

> Whisper a pray'r in the morning, Whisper a pray'r at noon; Whisper a pray'r in the evening, To keep your heart in tune. 早晨要微聲的禱告, 正午微聲禱告: 晚上也微聲的禱告, 心靈與主融和.

Whisper a Prayer 微聲禱告

2.

God answers pray'r in the morning, God answers pray'r at noon; God answers pray'r in the evening, To keep your heart in tune. 早晨主應允你禱告, 正午應允禱告; 晚上主也應允禱告, 心靈與主融和.

Whisper a Prayer 微聲禱告

So keep your heart in tune. 你要與主融和.